

**International scientific-practical conference dedicated to the 98th
birthday anniversary of Nationwide Leader Heydar Aliyev
“Global economic challenges: the main socio-economic directions of
development in the post-conflict territories”**

06 May, 2021

Directions of the conference:

- New mechanisms for analyzing and assessing investment attractiveness in the post-conflict territories.
- Directions of entrepreneurship development in the post-conflict territories.
- Effective investments in the post-conflict territories.
- Formation aspects of business environment and the development of small business in the post-conflict territories.
- Prospects for financing investment projects in the post-conflict territories.
- Ways of developing a foreign language in the formation of tourism in the post-conflict territories.
- Effective use of ICT in activities to achieve the quality goals of the socio-economic development.
- Target indicators of the quality in social programs and services in the post-conflict territories.

Report and theses formats and layouts:

- the title of the report and the thesis should be printed with bold, capital letters at the center;
- name, surname, patronymic of the author, academic degree, place of work, phone number, e-mail address.
- abstract and keywords (Azerbaijani, English, Russian).

Report and theses content layout:

- format-A4, the volume of reports is 5-6 pages, the volume of the theses is 2-3 pages;
- font-Times New Roman, size-13;
- Left margin 2.5 cm, right margin 2.5 cm, upper 2.5 cm and lower 3 cm;
- Interval 1.0 cm, paragraph 1.25 cm.

Reports and theses will be evaluated by the Organizing Committee.

Official languages of the conference: Azerbaijani, English, Russian

Deadline for submission: 20/04/2021

Reports and theses are submitted to: **conference.bbu@gmail.com**

Additional Information:

Tel: (+99412) 431-91-18 (ext.112)

Fax: (+99412) 430-07-80

Please send information about your participation at the conference to:

conference.bbu@gmail.com

The conference will be held at Baku Business University.

Address: Baku - AZ1122, str.H. Zardabi, 88 a.

**Международная научно-практическая конференция, посвященная
98-летию Общенационального Лидера Гейдара Алиева
« Глобальные экономические вызовы: основные направления социально-
экономического развития на постконфликтных
территориях»**

Направления конференции:

- Новые механизмы анализа и оценки инвестиционной привлекательности на постконфликтных территориях.
- Направления развития предпринимательства на постконфликтных территориях.
- Эффективные инвестиционные вложения на постконфликтных территориях.
- Проблемы формирования деловой среды и развития малого бизнеса на постконфликтных территориях.
- Перспективы финансирования инвестиционных проектов на постконфликтных территориях.
- Пути развития иностранного языка в формировании туризма на постконфликтных территориях.
- Эффективное использование ИКТ в деятельности по достижению качественных целей социально-экономического развития
- Целевые показатели качества социальных программ и услуг на постконфликтных территориях.

Структура и правила оформления докладов и тезисов:

- название доклада и тезиса должны быть напечатаны по центру - жирно, прописным шрифтом;
- имя, фамилия, отчество автора, ученая степень, место работы, адрес электронной почты, номер телефона;
- резюме и ключевые слова (азербайджанский, английский, русский).

Текст доклада и тезиса:

- формат-A4, объем отчетов 5-6 страниц, объем тезиса 3-4 страницы;
- шрифт-Times New Roman, размер-13;
- левый край 2,5 см, правый край 2,5 см, верхний 2,5 см и нижний 3 см;
- интервал 1,0 см, абзац 1,25 см.

Официальные языки конференции: азербайджанский, английский, русский

Последний срок подачи докладов и тезисов: 20/04/2021

Желающие принять участие на конференции могут представить свои доклады и тезисы на электронный адрес: **conference.bbu@gmail.com**

Дополнительная информация:

Тел: (+99412) 431-91-18 (внутр.112)

Факс: (+99412) 430-07-80

Информацию об участии на конференции просим присылать на электронный адрес: **conference.bbu@gmail.com**

Место проведения конференции: Бакинский Университет Бизнеса

Адрес: г. Баку - AZ1122, ул. Г. Зардаби, 88 а.

